



**1st International Symposium on Mine Safety
Science and Engineering**

**首届矿山安全科学与工程
国际学术会议**

中国 北京
2011年10月26日-29日

首届矿山安全科学与工程国际学术会议将于2011年10月26日-29日在北京召开。本次会议经国家安全生产监督管理总局批准，由中国安全生产科学研究院、中国矿业大学（北京）、McGill University、University of Wollongong 共同主办。国内外相关高等院校、研究院及大型企业协办。学术会议期间将举办矿山安全新技术成果展示。

本次会议论文出版发行已与荷兰 Elsevier B.V. 签订协议，会议论文将通过 Elsevier B.V. 的 Engineering Procedia（EI 检索期刊）在线出版发行，并选择其中 60 篇优秀论文以《Safety Science》专刊（SCI 检索期刊）的形式发表。欢迎国内外专家学者按时投稿。

主办单位

中国安全生产科学研究院
中国矿业大学（北京）
McGill University
University of Wollongong

协办单位

国内外相关高等院校、研究院及大型企业

组织委员会主任

孙华山，国家安全生产监督管理总局副局长
中国安全生产协会会长

委员由国内外部分院士及高等院校、研究院、大型企业负责人组成

学术委员会主任

周世宁，中国工程院院士

委员由国内外部分院士，高等院校、研究院、大型企业知名专家组成

会议主席

何学秋，中国安全生产科学研究院

联合主席

乔建永，中国矿业大学（北京）
Hani Mitri, McGill University
Naj Aziz, University of Wollongong

会议主题

- 矿山安全科学理论
- 煤矿安全工程技术
- 金属、非金属矿山安全工程技术
- 石油、天然气开采安全工程技术
- 矿山安全管理与安全标准化
- 矿山职业健康与安全
- 矿山应急救援技术
- 其他矿山相关领域

国际会议语言

英语（包括会议用语和文章出版）
国内作者投稿英文全文，并尽可能同时提交中文

重要时间

2011年06月30日，全文截止
2011年07月31日，录用及审稿意见通知
2011年08月15日，修改稿返回
2011年10月26-29日，国际会议召开

注册费用

国内参会作者注册费用为 2800 元人民币，国内随同人员注册费为 1500 元人民币；国外参会作者注册费用为 500 美金，国外随同人员费用为 260 美金。注册费用包括国际会议论文出版发行、欢迎晚宴以及会议间歇的咖啡甜点。

会议秘书长

王云海，中国安全生产科学研究院
聂百胜，中国矿业大学（北京）
耿 凤，中国安全生产科学研究院

秘书处成员

陈文学，中国矿业大学（北京）
Shahé Shnorhokian, 麦吉尔大学（加拿大）
王 庆，中国安全生产科学研究院
阎露璐，中国安全生产科学研究院
李 坤，中国安全生产科学研究院
李祥春，中国矿业大学（北京）

投稿及相关问题咨询请登陆会议网站或拨打电话
会议网址：

<http://www.chinasafety.ac.cn/ismsse2011>

咨询电话：

010-84911521 转 805

010-82375620

会议电子邮箱：

ismsse2011@chinasafety.ac.cn

ismsse2011@163.com



First International Symposium on Mine Safety Science and Engineering

Beijing, China

October 26–29, 2011

FIRST CALL FOR PAPERS

The First International Symposium on Mine Safety Science and Engineering (ISMSSE2011) will be held in Beijing on October 26-29, 2011. The symposium is authorized by the State Administration of Work Safety and is sponsored by China Academy of Safety Science & Technology (CASST), China University of Mining & Technology (Beijing) (CUMTB), McGill University (Canada) and University of Wollongong (Australia) with participation from several other universities from round the world, research institutes, professional associations and large enterprises. An exhibition of the latest technologies in mine safety will be held during the symposium.

The symposium papers will be collected in a volume and published online by Elsevier in Engineering Procedia (indexed by EI). Selected and peer reviewed papers will be published in Safety Science Journal of Elsevier (indexed by SCI) in the form of a special issue.

Hosting Organizations:

China Academy of Safety Science & Technology
China University of Mining & Technology (Beijing)
McGill University, Montreal, Canada
University of Wollongong, Wollongong, Australia

Director of Organization Committee:

Sun Huashan
Vice-director of the State Administration of Work Safety
President of China Association of Work Safety
Members of committee include academicians, leaders of universities, institutes, associations and large enterprises

Director of Academy Committee:

Zhou Shining, Academician of the Chinese Academy of Engineering
Members of committee include academicians, famous experts of universities, research institutes, associations and large enterprises

Symposium Chair:

He Xueqiu
China Academy of Safety Science & Technology

Co-chairs:

Qiao Jianyong, China University of Mining and Technology (Beijing)
Hani Mitri, McGill University, Canada
Naj Aziz, University of Wollongong, Australia

Topics:

Safety science theory, engineering and technology as related to:

- Coal mine safety
- Metal and nonmetal mine safety
- Petroleum and natural gas exploitation
- Mine safety management and standardization
- Occupational health and safety in mines
- Mine rescue tools and techniques
- Other related topics

International Symposium Language:

English (including symposium language and paper publication)

Important Dates:

June 30, 2011: draft paper submission
July 31, 2011: paper review and acceptance
August 15, 2011: submission of final papers after revisions, and symposium registration is due.

Registration Fees:

The symposium registration fees include paper publication online (for Authors), symposium proceedings welcome reception, lunches, banquet and coffee breaks.

Author (Chinese)	2800 RMB
Author (Foreign)	USD 500
Delegates (Chinese)	1500 RMB
Delegates (Foreign)	USD 260

Secretary-General:

Wang Yunhai, China Academy of Safety Science & Technology
Nie Baisheng, China University of Mining and Technology (Beijing)
Geng Feng, China Academy of Safety Science & Technology

Secretariat:

Chen Wenxue, China University of Mining and Technology (Beijing)
Shahé Shnorhorhokian, McGill University (Canada)
Wang Qing, China Academy of Safety Science & Technology
Yan Lulu, China Academy of Safety Science & Technology
Li Kun, China Academy of Safety Science & Technology
LI Xiangchun, China University of Mining and Technology (Beijing)

For more information, please contact:

Conference website:

<http://www.chinasafety.ac.cn/ismsse2011>

Telephones: +86-10-84911521-805

+86-10-82375620

Email: ismsse2011@chinasafety.ac.cn
ismsse2011@163.com